

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced today that The Honourable Paul Martin, Leader of the Government in the Senate, will represent Canada at the 50th anniversary celebrations of the founding of the Republic of Turkey. The Canadian Ambassador in Ankara, Mr. G.F.G. Hughes, will be the other member of the Canadian delegation.

The official ceremonies are to take place in Ankara on October 29 and in Istanbul on October 30 and 31. One of the highlights of the Turkish celebrations will be the official opening of the bridge across the Bosphorus which will link Europe and Asia for the first time.

\* \* \*

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, Monsieur Mitchell Sharp, annonce aujourd'hui que Monsieur Paul Martin, Leader du Gouvernement au Sénat, représentera le Canada aux célébrations du 50<sup>e</sup> anniversaire de la création de la République turque. L'Ambassadeur du Canada en Turquie, M. G.F.G. Hughes, sera l'autre membre de la délégation canadienne.

Les cérémonies officielles auront lieu à Ankara le 29 octobre et à Istanbul les 30 et 31 octobre. Un des événements marquants des célébrations turques sera l'ouverture officielle du pont sur le Bosphore qui reliera l'Europe et l'Asie pour la première fois.